

200%的存款奖金

A. 引言

1. TTCM Traders Capital Limited (以下简称"公司", "Traders Trust") 是一家有限责任公司, 根据1981年《公司法》第14条和第6/132C(1)条在百慕大注册成立, 在公司注册处注册的公司编号为54135, 注册地址为5楼, Andrew's Place, 51 Church Street, Hamilton HM 12, Bermuda。
2. 200%存款奖金"的条款和条件是"TTCCM客户协议-商业条款和条件"的一个组成部分, 这里的规定被视为所有"TTCCM客户协议-商业条款和条件"的附件。

B. 具体的"200%存款奖金"条款

1. TTCM 200%存款奖金积分(以下简称"促销")从2020年11月10日开始, 将持续到2021年9月30日。
2. 本促销活动适用于所有从2020年11月10日开始存款1000美元或以上的新的和现有的真实账户持有人(以下简称"参与者"), 没有期限。
3. 200%的存款奖金将被记入(作为贷方)参与者的真实账户, 每次存款超过1000美元, 总金额不超过10,000美元存款。
4. 此优惠的有效期限是自200%存款奖金添加到账户之日起90天。
5. 转换率是1个封闭的手轮为5美元的奖金价值, 因此, 如果200%的存款奖金是1000美元, 将需要在90天内至少200个封闭的手。
6. 如果参与者多次存款超过1000美元, 在同一账户中获得多个200%存款奖金, 那么必须满足所有收到的奖金的手数要求。
7. 如果参与者想把200%的存款奖金转移到他的余额或提取, 他需要交易所需的总数量。
8. 在90天期限结束时, 如果参与者没有达到要求的总数量, 200%的存款奖金将从账户中提取。
9. 在转换期间, 余额-贷方=利润, 任何这样的利润都可以提取而不影响奖金。
10. 在转换期间提取您的全部余额将导致奖金被取消。要继续提取您的全部余额, 请确保所有的交易都已关闭, 然后将您的请求发送至 support.int@ttcm.com
11. 在任何时候, 如果净值等于或低于信用额度, 所有未结头寸将被自动关闭, 200%的存款奖金将被取消。
12. 200%的存款奖金只适用于经典和专业账户类型。
13. TTCM可以提供英语以外的任何语言的条款和条件。条款和条件的翻译版本仅用于提供信息, 不具有法律约束力。如果条款和条件的英文版本与翻译版本之间有任何冲突或不一致, 则以英文为

主导和主要版本。

14. 本公司保留取消任何涉嫌违反200%存款奖金条款和条件的参与者的资格的权利。
15. 本公司保留在任何时候改变活动条款或取消活动的权利。

C.例子

- 例1:存款和信贷初始→存款=1,000美元, 信贷=2,000美元

Deposit: 1 000.00	Withdrawal: 0.00	Credit: 2 000.00	0.00	0.00	0.00	0.00
-------------------	------------------	------------------	------	------	------	------

- 例2:股权中的浮动利润 股权→=余额+信用+PnL=500+500+73=1073美元

19381538	2018.08.31 14:25:00	sell	1.00	eurusd	1.16458	0.00000	0.00000	1.16429	0.00	0.00	29.00
Balance: 500.00 USD Credit: 500.00 Equity: 1 073.00 Margin: 698.72 Free margin: 374.28 Margin level: 153.57%											73.00

- 例3 : 平仓利润→余额=652.45美元 (已实现的利润)。

Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 1 152.45 Free margin: 1 152.45											0.00
---	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	------

- 例4 : 平仓亏损→余额=479.44美元 (已实现亏损)。

Balance: 479.44 USD Credit: 500.00 Equity: 592.38 Margin: 779.18 Free margin: -186.80 Margin level: 76.03%											-387.06
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	---------

- 例5 : 浮动损失 →未实现的PnL=\$-286.76

19381369	2019.08.31 14:30:34	sell	1.00	gbpjpy	144.009	0.000	0.000	144.089	0.00	0.00	-72.14
Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 865.69 Margin: 1 039.16 Free margin: 173.47 Margin level: 83.31%											786.76

- 例6:浮动利润 →未实现的PnL=600美元

19381548	2018.08.31 14:52:57	buy	1.00	audusd	0.72229	0.00000	0.00000	0.72310	0.00	0.00	81.00
Balance: 426.35 USD Credit: 500.00 Equity: 1 526.35 Margin: 866.52 Free margin: 659.83 Margin level: 176.15%											600.00

- 例子7 : 去除信贷 →当权益<=信贷, 则去除信贷

Balance: 0.19 USD Equity: 0.19 Free margin: 0.19											0.00
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	------

D.风险警告

我们的产品是用保证金交易的, 有很高的风险, 因此极有可能损失你所有的资本。这些产品可能不适合每个人, 你应该确保你了解其中的风险。外汇和差价合约交易涉及到你投资资本的巨大风险。

请阅读并确保你完全理解其中的风险。

200% DEPOSIT BONUS

A. Introduction

1. TTCM Traders Capital Limited (hereinafter called "Company", "Traders Trust") a limited liability Company, incorporated in Bermuda under section 14 and 6/132C(1) of the Companies Act 1981 and registered with the Registrar of Companies under Company number 54135, with registered address 5th Floor, Andrew's Place, 51 Church Street, Hamilton HM 12, Bermuda.
2. The "200% Deposit Bonus" Terms and Conditions is an integral part of the "TTCM Client Agreement – Terms & Conditions of Business" and provisions set herein are considered as an annex of all "TTCM Client Agreement – Terms & Conditions of Business" .

B. Specific "200% Deposit Bonus" Terms

- 1 TTCM 200% Deposit Bonus credits (hereinafter, "Promotion") begins on 10/11/2020 and will run until 30/09/2021.
- 2 The Promotion is available to all new and existing live account holders who deposit \$1000 or more from November 10th, 2020, indefinitely (hereinafter, "Participants").
- 3 The 200% Deposit Bonus will be credited (as Credit) to the participant's live account for each deposit above \$1000, up to a total amount of \$10,000 deposit.
- 4 The validity period for this offer is 90 days from the day the 200% Deposit Bonus was added to the account.
- 5 The conversion ratio is 1 closed lot round turn for \$5 prize value, therefore if the 200% Deposit Bonus is \$1,000 the minimum of 200 closed lots will be required within 90 days.
- 6 If a participant has deposited several times more than \$1000, receiving multiple 200% Deposit Bonuses in the same account, then the lot requirements for all received bonuses must be covered.
- 7 The participant needs to trade the total volume required if he wants to transfer the 200% Deposit Bonus to his balance or withdraw it.
- 8 At the end of the 90 days period, if the participant has not reached the total volume required, the 200% Deposit Bonus will be withdrawn from the account.
- 9 During the Conversion Period the Balance – Credit = Profit and any such profit can be withdrawn without affecting the bonus.
- 10 Withdrawal of your full balance during the Conversion Period will result in the bonus being removed. To proceed with withdrawing your full balance, please ensure all trades have been closed and then simply email your request to support.int@ttcm.com
- 11 At any time if the Equity is equal or below the Credit amount, all open positions will be closed automatically and the 200% Deposit Bonus removed.
- 12 The 200% Deposit Bonus is available only on Classic and PRO account types.
- 13 TTCM can provide the Terms and Conditions in any language other than English. The translated version of the Terms and Conditions is for informational purposes only and is not legally binding. If there is any conflict or inconsistency between the English version and the translated version of the Terms and Conditions, English will be the prevailing and predominant version.
- 14 The Company reserves the right to disqualify any participant for suspected violation of the Terms and Conditions of the 200% Deposit Bonus.
- 15 The Company reserves the right to change the Terms of the Campaign or cancel it at any time.

C. Examples

- Example 1: Deposit and credit initial → Deposit = \$1,000 and Credit = \$2,000

Deposit: 1 000.00	Withdrawal: 0.00	Credit: 2 000.00	0.00	0.00	0.00	0.00
-------------------	------------------	------------------	------	------	------	------

- Example 2: Floating profit in equity → Equity = Balance + Credit + PnL = \$500+\$500+\$73 = \$1,073

19381338	2018.08.31 14:25:00	sell	1.00	eurusd	1.16158	0.00000	0.00000	1.16429	0.00	0.00	29.00
Balance: 500.00 USD Credit: 500.00 Equity: 1 073.00 Margin: 698.72 Free margin: 374.28 Margin level: 153.57%											73.00

- Example 3: Closed profit → Balance = \$652.45 (realized profit)

Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 1 152.45 Free margin: 1 152.45											0.00
---	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	------

- Example 4: Closed loss → Balance = \$479.44 (realized loss)

Balance: 479.44 USD Credit: 500.00 Equity: 592.38 Margin: 779.18 Free margin: -186.80 Margin level: 76.03%											-387.06
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	---------

- Example 5: Floating loss → Unrealised PnL = \$ -286.76

19381369	2018.08.31 14:30:34	sell	1.00	gbpjoy	144.009	0.000	0.000	144.089	0.00	0.00	-72.14
Balance: 652.45 USD Credit: 500.00 Equity: 865.69 Margin: 1 039.16 Free margin: 173.47 Margin level: 83.31%											286.76

- Example 6: Floating profit → Unrealised PnL = \$600

19381548	2018.08.31 14:52:57	buy	1.00	audusd	0.72229	0.00000	0.00000	0.72310	0.00	0.00	81.00
Balance: 426.35 USD Credit: 500.00 Equity: 1 526.35 Margin: 866.52 Free margin: 659.83 Margin level: 176.15%											600.00

- Example 7: Credit removed → When Equity <= Credit, then the credit is removed

Balance: 0.19 USD Equity: 0.19 Free margin: 0.19											0.00
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	------

D. Risk Warning

Our products are traded on margin and carry a high level of risk, thus it is highly possible to lose all your capital. These products may not be suitable for everyone and you should ensure that you understand the risks involved. Forex and CFD trading involve a significant risk to your invested capital.

Please read and ensure you fully understand the risks involved.